
                                       P r o t o k ó ł  Nr  17 /  2012      
   
z sesji  Rady Miejskiej w Sławnie  odbytej w  dniu 27 stycznia  2012  r. 
-  pod  przewodnictwem  Edyty  Szczygielskiej   –   Przewodniczącej  Rady. 
                        
               Sesję  rozpoczęto o godz. 9 00     -    zakończono  o godz. 9  50                                                                
        
                Sesja  odbywała się  w  budynku  Urzędu  Miejskiego.  
 
                Na stan  15 radnych   -  udział  w sesji  wzięło 15  radnych. 
                                                                                                                                                       
                                        
                                         Ponadto w sesji udział wzięli : 
                                         ------------------------------------- 
  
 Burmistrz  Miasta, z-ca Burmistrza,  Prezesi Spółek  Miejskich  w Sławnie,  
kierownicy  i dyrektorzy  jednostek  organizacyjnych, pracownicy UM, oraz  
przedstawiciele   prasy.                                                                   

                                                                                                 / listy  obecności  w załączeniu /                  
 
      Na podstawie listy obecności Przewodnicząca   stwierdziła, że na  sali  
obecnych jest 15 radnych  - co stanowi  quorum do podejmowania  prawomocnych  
uchwał.    
 
                                                    Porządek obrad: 
 
    1. Przyjęcie porządku obrad.   
    2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
    3. Interpelacje  radnych. 
    4. Wolna Trybuna.                                                                       
    5. Podjęcie  uchwał w sprawie :     
        a/ uchwalenia   Miejskiego  Programu  Przeciwdziałania  Uzależnieniom  
            i   Przemocy   na 2012  rok,   
        b/ zmiany budżetu  miasta  na  2012 rok,    
        c/ zmiany Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta Sławno na  lata           
            2012  - 2021,   
        d/ zatwierdzenia  planu  pracy Komisji  Rewizyjnej  Rady Miejskiej  
            w Sławnie  na  2012  rok,                      
            -  przedłożenie  planów Komisji stałych  RM  na rok 2012,              
        e/ przyjęcia  ramowego  planu  pracy  Rady Miejskiej  na rok  2012            
             i  sposoby  jego realizacji.                                
      6. Informacja  o działalności  Komisji Rady  Miejskiej  w  Sławnie        
           za  IV kw. 2011 r.   
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  7. Informacja  o realizacji  Uchwał  Rady  Miejskiej  w  Sławnie  za  IV   kw. 
      2011 r. 
  8. Informacja o pracy Burmistrza  Miasta  Sławno za  IV  kw. 2011 r.            
  9. Odpowiedzi  na  interpelacje  radnych.   
10. Wnioski  i  zapytania  radnych.                                                                                                       
  
 Ad.1 
 -------   
                  Rada   jednogłośnie  przyjęła  dzisiejszy   porządek  obrad. 
 Ad. 2  
 -------        
                 Do  zapisu   protokołu  z   poprzedniej  sesji  uwag  nie  zgłoszono. 
           Jednogłośnie  przyjęto  w  wersji  przedłożonej. 
                                   
 Ad.3 
 -------                            
                                                                    Interpelacje   radnych      
        
 1. Radna M. Poprawska  -  zabierając  głos powiedziała, że  „ nasza wizytówka ”  
     zaczyna  nam  się sypać  – tzn. ul. Jedności  Narodowej  ulega  jakiejś    
     degradacji. Na dzień  dzisiejszy wypadło  tam  kilka kostek polbruku – radna  
     sama  to widziała i zauważyli  też  niektórzy  radni.  Zostało to wczoraj naprawione,  
     ale  już widać – jak się  przejdzie  wzdłuż  ulicy, że  następne  wyskakują.            
     Zapytała  - czy  ta naprawa  będzie  jeszcze  w ramach  gwarancji i  czy jest         
     celowe  zawsze  wybieranie  najtańszego  oferenta – bo potem  jakość  prac    
     pozostawia   „ wiele  do  życzenia ”.  Już  teraz  na tej ulicy  tworzą  się koleiny,  
     nierówności   –  a szkoda, bo jest to droga  ulica  i  ładna.           
        
     Następnie  w/w  radna  zgłosiła, że  na stronie  miasta Sławna  / BIP  /   jest           
     trochę  odwrotna  kolejność.  Aby dotrzeć  do  aktualności, to trzeba  przejść  
     przez całą  historię.  Wszystkie  informacje od ostatniego  ogłoszenia   - a  to           
     najnowsze  jest  na końcu.    
     Normalnie  praktykuje się  taką  kolejność, że  zaczyna się  najnowszym,   
     najbardziej  aktualnym  ogłoszeniem, a  potem można sobie  szukać  informacji      
     wstecz.   
 
     Ad.4         
     ------ 
                      
                       W ramach      „Wolnej   Trybuny ”   głosu  nie  zabrano.     
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Ad. 5 
 -------                               

            Przedłożone  projekty uchwał  były szczegółowo przeanalizowane 
     na wspólnym  posiedzeniu komisji stałych  Rady, na których  uczestniczyli  
     pracownicy   Urzędu, którzy  na  bieżąco  udzielali  wyjaśnień   i  odpowiedzi  na       
     zadawane  pytania    radnych. 
                                                                 
Ad. 5 a 
---------          
    
           Rada   jednogłośnie    podjęła  Uchwałę   Nr XVII/ 86/ 2012  w  sprawie   
uchwalenia  Miejskiego  Programu  Przeciwdziałania  Uzależnieniom  i  Przemocy   
na  2012 rok.      

                                                                                                                                                                                        
 Ad. 5 b                                                                                      / uchwała  w załączeniu  / 
  --------- 
      
         Jednogłośnie  podjęto  Uchwałę   Nr XVII / 87 / 2012  w  sprawie   zmiany      
 budżetu  miasta  na 2012  rok.        
                                                                                                                                         /  uchwała  w załączeniu /               
Ad. 5 c  
 --------- 
            Rada   jednogłośnie    podjęła  Uchwałę   Nr XVII / 88 / 2012  w  sprawie   
  zmiany   Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta  Sławno  na  lata  2012 – 2021.          
  
                                                                                                                                       /  uchwała   w załączeniu   /                                                            
 Ad. 5 d 
 ---------          
   
       Przed  przystąpieniem  do  głosowania   uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  planu  
pracy  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Sławnie  na rok 2012  -   radny   
Waldemar  Gertner   zwrócił   uwagę  na   adnotację  radcy  prawnego  UM   na   
projekcie   uchwały.    
Został  w nim  zawarty zapis  mówiący o tym,  że   § 9 ust. 1  Regulaminu  Komisji  
Rewizyjnej  jest  sprzeczny  z   § 16 ust. 1  Statutu  Miasta  Sławno, a więc  Rada   
nie  ma  kompetencji  do  zatwierdzania  planu.                                                                  
Powiedział, że skoro jest  taka  uwaga  radcy – to  po co  radni  mają  głosować  nad               
tą  uchwałą.  Zgłosił – aby odstąpić  od   tego głosowania.     
 
Radca  Prawny  UM   -  p. Z. Szefka  poinformował, że  jest to ewidentna  sprzeczność  
zapisów  Statutu   z  Regulaminem   -  a  ponieważ  „  ogon nie  powinien  kręcić psem ”  
więc   należy dać  priorytet   rozwiązaniom  zapisanym  w  Statucie  -  a  Statut  nie  
 przewiduje  takiej  możliwości. To, co  jest zapisane  w  Regulaminie  -  to  jest  akt        
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niższego  rzędu.  W/w  stwierdził,  iż  słusznym  jest  wniosek  radnego  W. Gertnera, 
aby tego nie głosować  tylko przejść  do  następnego  punktu  porządku  obrad.    
 
 Wcześniej  jednak   wniosek  w/w   radnego  powinien  być  przegłosowany.    
 
 Przewodnicząca  Rady   przeczytała   § 16 ust. 1  Statutu  Miasta  Sławno,  który  
 brzmi : „  Komisje  podlegają  Radzie  i  przedkładają  jej  plan  pracy.      
 Przewodniczący  stałych  komisji  co najmniej  raz  do  roku  przedstawiają     
 na  sesji  Rady  sprawozdanie  z  działalności  Komisji.        
  
 
Po  wyjaśnieniach  -   poddany  pod  głosowanie  wniosek  radnego W. Gertnera   
-  aby  nie  głosować  nad  projektem uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia planu pracy 
Komisji  Rewizyjnej  na  2012 rok   -  większością   głosów  został   przyjęty.       
/   13 głosów  „ za ”   2 głosy  „ wstrzymujące  ” /   
 
 
Następnie    Przewodniczący  Komisji   / zgodnie  ze Statutem /  przedłożyli  plany   
pracy  stałych  Komisji   Rady  na  2012  rok  :           
      
 
        -  W. Jakubowska  -   przedłożyła  plan  pracy  Komisji  Rewizyjnej,                
        -  B. Kallaur           -   zapoznała  z  treścią  planu  Komisji  Gospodarki i Budżetu,  
       -  W. Śledź               -   przeczytał   plan   Komisji  Spraw   Publicznych,   
     -  B. Konfederak     -   przedłożyła  plan  pracy  Komisji  Socjalnej.    
 
 
                                                                                                                  /   plany   Komisji  w załączeniu  /              
Ad. 5 e                                                                                
--------- 
       Rada 14 głosami „za”  i  1 „ wstrzymującym”   podjęła  Uchwałę   Nr XVII /89 / 2012  
     w  sprawie   przyjęcia  ramowego  planu  pracy  Rady  Miejskiej  na  rok  2012   
     i sposoby  jego  realizacji.           
 
                                                                                                  /  uchwała   w  załączeniu   /   
                         
Ad. 6   
-------                                                                                                                                                                                                                                            
    
           Informację  o  działalności   Komisji  stałych   Rady  Miejskiej  w  Sławnie 
za  IV kw. 2011 r.  – przedłożyła  radna   W. Jakubowska   -   Przewodnicząca   
Komisji  Rewizyjnej.                   
                                                                                                                              /  informacja  w  załączeniu /    
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   Ad. 7                                                                                                   
   -------  
      
                Informację  o  realizacji  Uchwał  Rady Miejskiej w Sławnie  za  IV kw. 2011 r.    
     radni otrzymali  w  terminie  wcześniejszym.   
    Do otrzymanych  materiałów  uwag  nie  wniesiono,  jednogłośnie  przyjęto     
    w wersji   przedłożonej.     
 
                                                                                                                                 /  informacja  w  załączeniu  /           
    Ad.8 
  ------- 
                Otrzymaną  informację  dot. pracy  Burmistrza  Miasta  za  IV  kw. 2011  r.    
    przyjęto   jednogłośnie.  
                                                                                           /  informacja  w  załączeniu   /   
    Ad. 9   
   --------  
             
             Odpowiedzi  na   zgłoszone  interpelacje  udzielił  Burmistrz K. Frankenstein :  
  
-  odn.  ul. Jedności  Narodowej powiedział, że  nie podziela  sugestii, że cokolwiek  
    „ się sypie .”   Wszystko co jest eksploatowane  w jakiś  sposób też się  zużywa  
    i pewne  elementy co roku  wymagają  naprawy.  Po każdej zimie, po każdej  ostrej                                
      eksploatacji  mogą  występować  różnego  rodzaju  mankamenty  - zużycia, które        
    trzeba  korygować.  Akurat  -  ulica  ta  jest  na gwarancji.  Tak  jest skonstruowane       
      nasze  prawo, że wybiera się najtańszego oferenta , bez względu na to co byśmy chcieli.       
    W przypadku  ul. Jedności  Narodowej tak się  składa, że   sama kostka  była kładziona  
     przez  bardzo  dobrą  firmę  „ Krężel ”,  która  ma bardzo  duże  doświadczenie  w  tej              
      branży.  Jeśli chodzi o  „ wyskakiwanie „ kostki  brukowej  -  to  w naszym przypadku   
    jest  to droga  zrobiona  na podbudowie  mocno  cementowej,  jest bardzo  twarda   
    z  tego  też  względu, że jest tam duży ruch  pojazdów. Wprowadzony  tam  ruch  
    jednokierunkowy  –  trochę  zmniejszył  obciążenie.   
    W/w   powiedział, że  na razie  w  jezdni żadnych  wypaczeń ani kolein nie  widzi,          
     poza minimalnymi  ruchami  kostki, co jest możliwe.            
     Jeżeli jest twarda podbudowa i  są  silne   ruchy pojazdów – czasami  przy        
     nadmiernej  prędkości  może powstać  zjawisko wybicia  w górę  tej kostki  i to   
     jest  korygowane.  Lepiej  jest korygować kostkę mimo wszystko niż usuwać awarię          
     na  asfalcie.  Kostka  ma  swoją  wartość  -  a równie  dobrze można  powiedzieć        
     że degradacji  ulega  oświetlenie , bo żarówka  się  przepaliła.     
     Większość   mankamentów, które  powstają  na ul. Jedności  Narodowej  wynikają   
     ze złej eksploatacji  i nie  zwracanie na to uwagi zarówno przez nas jak i  przez  
     Policję  czy  nawet   zwykłych  mieszkańców.   Jeśli  nie będziemy   przestrzegać                        
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   ruchu  drogowego i  jeździć  po chodnikach   -  to będą  występować  różnego    
   rodzaju  mankamenty. Zniszczyć  można wszystko  i  to  bardzo  szybko.    
   Generalnie  przewidywane  były tego typu  obciążenia  i  droga  ta  została   
   dobrze  zaprojektowana. Wystarczająco mocno, żeby znieść  niejedne,  nawet  
   nadmierne   zachowania  kierowców. Obecnie nic się tam nie dzieje, kostka została    
   poprawiona – a my też czasami jesteśmy uzależnieni od firmy, która musi   
   do nas dojechać. W tym przypadku jest to firma  „Krężel ”  - która też  musi  
   synchronizować   te prace z innymi  działaniami, które  prowadzi  na terenie   
   kraju.  Takie zjawisko występuje  w wielu miejscach  - od tego się  nie ucieknie.   
   Można  zauważyć jak jest kostka  brukowa  położona  na bardziej piaskowej   
   podbudowie  - ona  się zapada, wgniata  i tam  powstają  koleiny,  a nie ma  
   wybijania.  Jest  tam   wszystko   kontrolowane   i na dzień dzisiejszy  nie ma   
   żadnego  problemu.                          
    
   - odn.  BIP-u   uwaga  ta  słuszna  i  zostanie  przekazana   informatykom.          
       
       Ad. 8         
      ------- 
                                                              Wnioski  i  zapytania radnych.   
         
                                      Wniosków  ani   zapytań  nie  zgłoszono.   
      
                                                               
        
                         W związku  z  wyczerpaniem  porządku  sesji  Przewodnicząca      
                  zamknęła   obrady.   
 
            
    Protokołowała :  
        T. Ożóg   
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